
AGENDA
ouderraad

Basisschool De Sportschool Gentbrugge
Datum | tijd 27/03/2023 20h00

● Aanwezig

Aanwezig: Boris, Liselot, Pieter, Siska, Ma�hias

Verontschuldigd: Eva, Delfien, Bart

Schoolteam: Maarten, Annelies, Jamina

Voorzi�er: Lieselot

Notulist: Laurien



● Goedkeuring verslag vorige vergadering

OK

Financieel

- inschrijvingen kidsfuif en quiz lopen volop binnen
- een aantal grotere kosten voorgeschoten:

- L6 groeifeest huur De Warande (wordt teruggestort eind april)
- brouwer voor kidsfuif/sportbal en quiz (wordt verrekend na de activiteiten)

Agendapunten

1. Mededelingen vanuit school:

2. Mededelingen vanuit de Schoolraad

Geen

3. Agendapunten ouderraad

- Open punten na vorige vergadering:

- Niet elke klas was een klasouder toegewezen. Is dit nu wel het geval?



Er is nog steeds geen klasouder bij L4 en L5, er zijn geen vrijwilligers te vinden, eventueel Eva en Delfien nog eens laten vragen in de
klassen.

- De (her)organisatie van de Kidsbazaar. Werd dit opgenomen met het schoolteam?

Het schoolteam vraagt in hoeverre dit te koppelen valt aan het eerste oudercontact en de wijnactie?

- Lege boterhamdozen. Er werd vorige vergadering voorgesteld om een werkgroep op te zetten rond “eten, gezonde voeding” in het
algemeen. Zijn hier enige stappen gemaakt?

Maarten heeft dit nagevraagd bij Kaat van het Stibo, er zijn niet echt lege boterhamdozen wel ongezonde inhoud. In principe is er altijd soep

brood voorzien in de refter.

Vanuit de ouderraad kan eventueel wel een campagne rond gezonde voeding opgezet worden. Pieter vraagt na hoe ze dit bij zijn moeder op
school gedaan hebben.

- In- en uitgang van de kleuterspeelplaats is via de “gang van Juf Jamina” en zorgt voor heel wat opstropping ‘s morgens. Het schoolteam ging
bekijken of hier een oplossing voor is.

School heeft werkbon opgemaakt voor overkapping in hoek buiten aan de klas, om budgettaire redenen nu nog niet mogelijk.

De lijsten van het Stibo kunnen eventueel in de lokalen gelegd worden in plaats van in de gang. Maarten neemt dit op met Kaat.

- Tekort aan fietsenstallingen

Er zijn foto’s doorgestuurd naar Eva en naar de schepen van mobiliteit. Iedereen kan foto’s nemen en doorsturen naar e-mail van de
ouderraad als je fietsen rond bomen ziet.

Er kan nog een oproep in de klassen komen om de ouders dit ook te laten doen.

- Mails Evelyn Buyck een tijdje geleden over beroepenhuis en communicatie via Questi. Werd hier op geantwoord? Zijn hier todo’s voor de
ouderraad?



Mededelingen bij Questi zijn eenrichtingsverkeer, kan je niet meer op antwoorden. Op gesprek wel.

4. Vragen vanuit de ouders en varia

Topic Vraag Actiepunten volgende
vergadering

Werken
speelplaats

Er doen zich ‘s morgens gevaarlijke situaties voor met aan- en afrijdende
vrachtwagens. Is het niet mogelijk dit te doen vb na de ochtendspits? Wat is de
timing momenteel van de afwerking ervan?

Er is veel vertraging opgelopen omdat er gewerkt wordt met een externe firma. Die
werken niet bij regenweer waardoor er verschillende dagen geen werkmensen zijn
gekomen.
Er is een veiligheidscoördinator en werfleider aangesteld.

Op de speelplaats van het lager worden de zwarte rubber tegels van de
kleuterspeelplaats gerecuppereerd.

Op de kleuterspeelplaats moeten de flanken van de heuvel nog afgewerkt worden
door de groendienst van Stad Gent.

Kleuterjuffen willen graag nieuwe
speeltuigen eventueel met budget
ouderraad.
Moet eerst via onderwijs passeren.

Luizen (K1) Een klein puntje ikv het luizenprobleem. Nu moeten de kindjes de mutsen en de
sjaals allemaal in een bak gooien. Het is misschien een optie om die gewoon in de
mouw van hun jas te steken?

In theorie kunnen luizen niet in muts overleven. Het is praktisch niet haalbaar dit
te doen omdat er al zeer veel tijd verloren gaat aan zorgtaken.



Bib (L1) Boeken bib: kinderen brengen soms boekjes boven of onder hun niveau mee naar huis,
kan er evt wat meer hulp geboden worden bij het kiezen zodat de boekjes wat meer
aangepast zijn aan de leescapaciteit van het kind?

De kinderen worden geholpen door twee vrijwilligers die ook proberen een beetje te
sturen op het niveau van het kind.

Carnaval (L1)
Carnaval kleuters: kinderen uit het lager vinden het heel jammer dat zij niet kunnen
deelnemen aan carnaval, wat op het moment zelf vaak voor traantjes zorgt (vooral bij
broers/zussen van kleuters). Is er een reden waarom het enkel voor kleuters is, kan het
ook voor het lager? Indien nee, mss zorgen voor wat minder "confrontatie" (geen
parade in de gang van het lager)?

Normaal wordt er geen carnaval gevierd omdat er al Halloween op school is. Dit jaar
was dit wel op vraag van enkele kinderen uit de klas.

Vijver De Porre
Er kwam bezorgdheid vanuit de ouders omdat enkele kinderen al in de vijver gevallen
waren. De vraag kwam om te kijken voor een afsluiting hierrond. De Porre is niet van
school en dus kan die hier niets aan doen.

5. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30 min terugkoppeling in totaal)

Algemeen

Werkgroep Mededelingen Actiepunten vorige vergadering



Werkgroep
Communicatie

Update folder na algemene
vergadering (Boris)

Werkgroep MOS
- Dominiek
- Hermien
- Eren (papa

Miro)
- Eva
- Boris

Nieuwe trekker gezocht.

Openstaand idee: realisatie blotevoetenpad tuin

Werkgroep Mobiliteit
- Ellen
- ?

on hold - nieuwe leden/trekker gezocht.

Werkgroep
Schoolontbijt

- Karolien
- Annelies
- Stefanie

Bekaert
- Liselot
- Laurien

Werkgroep Wijnactie
- Trui
- Sara
- Mike
- Bart
- Pieter (nieuw)
- Boris (nieuw)
- Ward (nieuw)

Volgend jaar wordt het proefmoment gekoppeld aan het eerste oudercontact van de lagere
school in oktober.



Werkgroep Kidsfuif
- Delfien
- Tineke
- Sam
- Lies
- Marieke
- Evelien
- Elvire
- Stefanie B
- (Stijn/Michel)

Belangrijke mededeling: materiaal uitlenen via de Uitleendienst Stad Gent doen we best
altijd via school. Delfien kreeg hiervoor een (vrij boze) telefoon.. deels ook omdat we heel
veel materiaal aanvroegen voor de muziekband Sportbal..we hebben dat wat geminderd.
Aparte accounts van ouderraad leden aan Sportschool mag eigenlijk niet, enkel
personeelsleden. Ze gaven wel zelf aan dat dit een hiaat in het systeem was en niet duidelijk
genoeg.. Alternatief kan zijn: account aanmaken als ouderraad, maar gevolg is wel dat licht
& geluid dan niet geleverd mag worden en we er dan zelf om moeten. Dus best via school
laten reserveren! Uiteindelijk zijn de activiteiten die we met OR doen voor de school en de
kinderen.
Ik heb dit al laten weten aan Sara. Zij vraagt wel om tijdig materiaal door te geven: voor
einde schooljaar! Zij vraagt dit aan in de zomer voor het schooljaar dat volgt. Data
evenementen moeten dus al vaststaan op startvergadering van het oudercomité in
augustus.

Kidsfuif zelf:
- thema: “lost in space”.. ofte bal in het heelal
- DJ’s: ouders Laurens (L4) en Nico (ex-papa ondertussen), top 5 per klas
- er is wat “ombouwwerk” nodig na de kidsfuif, gezien optreden muziekband op het

sportbal + DJ sportbal brengt zelf materiaal mee.. heeft wel wat voeten in de aarde
- Google Doc circuleert voor helpende handen, opbouw en a�raak is samen met

Sportbal.
- Bar tijdens kidsfuif + vlinderouders: L1 ouders + werkgroep

Vraag nog aan school: kan er versterkte wifi zijn in de spor�aal voor de DJ’s??

Werkgroep Sportbal
- Gwyneth
- K3 ouders

Werkgroep QUIZ Oproep aan schoolteam om in te schrijven + eventueel helpende handen?



- Lieselot
- Annelies
- Ward
- Boris
- Marie

Oproep aan ouderraad voor helpende handen: zie overzicht

Werkgroep Zomerbar
- Eva
- Davinia
- Stefanie
- Sint-Gregoriu

s

De Zomerbar (30 juni) organiseren we dit jaar samen met Santo en Sint Gregorius.
Ook met de lokaalmarkt zal worden samengewerkt. Zij zullen eetstandjes voorzien.
Als scholen zullen we hoofdzakelijk drank verkopen en eventueel aanvullende snacks op
aanbod lokaal markt. Als animatie is er het idee om sportba�les te organiseren. bv.
voetbalmatch, basketbalmatch, danceba�le,kubb, … Er werd gevraagd aan sportarround
voor twee sport stagiairs als zij alles in goed banen willen leiden op het moment zelf.
De winst wordt gelijk verdeeld tussen de drie partijen (⅓-⅓-⅓)

Concrete vragen aan de school:
- Kunnen we via de school oproep doen voor de sportba�les?
- Kunnen we opnieuw vragen aan L6 om mee te helpen (bekers en flesjes opruimen,

afwassen, … )? Kan eventueel breder getrokken worden naar alle klassen en niet
enkel het zesde leerjaar.

Werkgroep IT
- Bart

Werkgroep
Kriebelteam

- Tineke
Werkgroep
Bibliotheek

- Evelien
- Joris
- Oma Zita

https://docs.google.com/spreadsheets/d/11Ec6dYLHvY4J6-3zUQ4ZsDU4aoJf39gf/edit?usp=share_link&ouid=116047889637156745885&rtpof=true&sd=true


- Oma Jerome

Reminder - Data van

- Week van de mobiliteit: 16-22 september 2022
- Dag van de leerkracht 5 oktober 2022: Tine Erauw en Ben Bollaert -> Liselot wil dit ook mee opnemen volgend jaar
- Week kinderbegeleider: week 10 oktober 2022
- Sportbal en kidsfuif : 22/4/2023
- Quiz: 29 april 2023
- Schoolfeest: 03/06/2023
- Zomerbar: 30/6/2023
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij)

1. 25/08/2022

2. 10 oktober 2022 (algemene vergadering)

1. 5 december 2022 -> ( Boris/Eva)
2. 30 januari 2023 -> (Annelies/Bart)
3. 27 maart 2023 -> (Laurien/Lieselot)
4. 22 mei 2023 -> (Delfien/Ward)
5. + nog 1 eind augustus 2023

Volgende vergadering
- Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen

- 22 mei 2023 onder leiding van Delfien en Ward

mailto:ouderraad@desportschool.net

